
 

Referat- Bestyrelsesmøde- Jyllinge FC 
 
Tidspunkt: Torsdag d. 09/01-25 kl. 18.00 
 
Til stede:  Christina Jørgensen (CJ) 
  Thomas Sørensen (TS) 
  Nikolaj Krause (NK) 
  Torben Grünheit (TG) 

Troels Nørgaard (TN) 
  Michael Dinesen (MD) 
  Torben Vestergaard (TV) 
  Torben Jørgensen (TJ) 
   
   
Afbud:    

 
 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen godkendes 
 

2. Status tribune-projekt. NK  
Der er modtaget en faktura og en plan for videre handling fra ingeniørfirmaet, som har været 
hyret ifm. godkendelsen af tribunen. Godkendelsen af tribunen løber samlet om i 139.000,-. 
Bestyrelsen har for ca. 1 år siden godkendt et overslag på ca. det halve. NK går i dialog med 
ingeniørfirmaet.  
 

3. Kontingentfritagelse eller lignende for trænere. NK og MD  
Følgende forslag blev af MD foreslået bestyrelsen. Der er pt. ca. 30  trænere som træner 
egne børn. Det gennemsnitlige børnekontingent er 850,- halvårligt. 1700,- per år. Udgiften 
ved kontingentfritagelse vil derfor kunne anslås til ca. 51.000,- årligt.  
 
Emnet har høj prioritet, men den økonomiske situation tillader det ikke på nuværende 
tidspunkt. Emnet lægges op til afstemning på generalforsamlingen, så medlemmerne 
tager beslutningen. Der kan evt. foretages en kontingentstigning for at kunne sikre 
kontingentfrihed til trænerne. I samme periode undersøges forholdene på området i 
de omkringliggende klubber.    
 

 
Christina Jørgensen (CJ), Thomas Sørensen (TS), Nikolaj Krause (NK), Michael Dinesen, (MD),  
Torben Vestergaard (TV), Torben Jørgensen (TJ), Torben Grünheit (TG), Troels Nørgaard (TN) 



 
 

4. Betalingsstævner (stævner som ikke er arrangeret af DBU eller DGI).  
- Hvad kunne være et udgangspunkt for en retningslinje være?  

MD har undersøgt emnet med andre klubber og i diverse facebookgrupper for 
fodboldtrænere.  
Til sammenligning så er det 100% egenbetalt i Stenløse. I Ølstykke er det 100% egenbetalt- 
på nær et betalt indestævne per år. I Frederikssund betaler man selv alt der ikke er DBU- og 
DGI-stævner. I Hillerød er det kun DBU-stævner som er betalt- alt andet er egenbetalt.  
 
Det blev besluttet, at vi stadig betaler alt som er i DBU- og DGI-regi. Derudover betaler 
vi hvad der svarer til et DBU/DGI-stævne, når hold tilmelder sig “betalingsstævner”. 
Det anslås til 350,- per hold.  
 
Der skal fremlægges dokumentation i form af betaling, ordrebekræftelse og lignende. 
Deltager man i “betalingsstævner”, så lægger man selv ud (holdkassen gør), og så kan man 
få refunderet de 350,- per hold ved fremvisning af dokumentation, som kan vedlægges 
regnskabet. Det kan f.eks. være en mobilepay-kvittering eller bankoverførsel, hvor der står 
hvad der er betalt for og evt. en ordrebekræftelse fra arrangøren.   
 
I bestyrelsen vil vi se tiden an, og vurdere hvordan klubbens fortsatte medfinansering af 
betalingsstævner påvirker klubbens økonomi. Men samtidig synes vi, at det er tydeligt, at vi 
på dette område stiller betydeligt videre rammer for vores hold/medlemmer, da reglen hos 
alle de omkringliggende klubber virker til at være, at der slet ikke gives nogen finansiel støtte 
til stævner som ikke er arrangeret af DBU eller DGI.  
I samme moment vil klubben også gøre opmærksom på kvaliteten af, at have 
“venskabsklubber”, hvor man kan holde gratis træningskampe/stævner med/mod.  
 

5. Tøjaftale 
- Se nyt bud på aftale 
- Se bud på ny trøje 

·        MD præsenterede et bud på en ny spillertrøje og et bud på en aftale med en 
fast leverandør af tøj og bolde. MD fik mandat til, at gå videre med arbejdet med 
leverandøren.  

 
Det blev også besluttet, at man ville fejre en ny tøjaftale ved, at forsøge at producere 

en klub-udebanetrøje, som man ville få produceret til en pris, så man 
forhåbentligt kunne få designet, tøjbrandet og klublogoet mere ud i bybilledet i 
foråret 2025.  
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6. Status på økonomi efter varsling af ændrede kontraktforhold for nogle fastlønnede. 

MD.  
Ved en gennemgang af klubbens økonomi i november 2024 blev det besluttet, at 
man i 2025 ville gå lidt mere konservativt frem ift. faste udgifter. På den baggrund og 
for i det hele taget at bruge klubbens penge mest fornuftigt er der fra 1/11-24 til 
1/2-25 gjort tiltag, som sparer klubben for ca. 25 timer per uge. Dette svarer til en 
besparelse på faste lønomkostninger på et sted mellem 200.000,- og 250.000,- årligt 
for 2025 ift. 2024.  

 
 

7. Status rengøring. NK 
- Vores nuværende rengøringsløsning blev evalueret og evt. fremtidige 

muligheder for hvordan man kan sikre et pænt og rent Spraglehøj blev 
diskuteret. NK undersøger hvad der er af fremtidige rengøringsløsninger.  

 
8. Budget 2025. NK.  

- Hvordan kan et budget 2025 se ud?  
- Hvordan påvirker de seneste tiltag næste års budget?  

 
Da der er kommet punkter ind på dagens dagsorden i sidste øjeblik- punkter som har meget 
stor økonomisk påvirkning på klubbens økonomi, så præsenteres der ikke et udkast til et 
budget. NK og MD tilretter budget-udkastet efter den seneste viden om klubbens økonomi, 
som er fremkommet de seneste uger.  
Budget-udkastet fremsendes til bestyrelsen, og når vi er enige, så fremsendes budgettet 
også til JGI. Der er lavet et aftale med JGI om, at Jyllinge FC’s budget sendes sidst på ugen 
i uge 3- på trods af at det er over deadline. 
 

9. Møde med Jyllinge Festival vedr. samarbejde. MD 
Punktet vendes meget kort. Selve debatten om punktet udsættes til et senere møde.  

 
10. Plan for Tumlingeholdet. MD 

MD laver et opslag på klubbens interne trænerside, hvor der efterspørges flere kræfter til 
holdet. Det der efterspørges er bl.a. en “hoved-træner” som kan indgå i trænerteamet. 
Stillingen er lønnet.   
 

11. Status på ny struktur og ansættelser 
- Forskellige muligheder debatteres. Bl.a. er der i bestyrelsen enighed om, at vi 

ønsker at forlænge Cecilie Krauses ansættelse, så hun kan oplære dem der 
skal være de permanente “daglige medarbejdere” i klubben.  
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12. Sportsligt setup 

- Den tidligere daglige leder havde delvist dette ansvar. Hvordan skal setuppet 
se ud fremover?  
Vi fastholder at vi som bestyrelse har et ønske om, at lave en ny struktur for 
klubben. En struktur hvor den sportslige ledelse i hverdagen styres af et 
sports udvalg. Denne struktur ændring vil blive præsenteret på det ordinære 
medlemsmøde i foråret 2025.  

 
13. Fodboldskole. MD 

Alexander Holmstrøm (klubbens Børneudviklingstræner) skal for andet år i streg være vores 
sportslige leder af fodboldskolen. MD, CJ og Cecilie Krause vil som udgangspunkt også 
være en del af det udvalg, som skal sikre at vi igen i år får skabt en fantastisk fodboldskole.  
Fodboldskolen laves i samarbejde med DGI. MD, Cecilie Krause og Alexander har et 
indledende møde med DGI i uge 3.  
 

14. Sommerfest. MD 
- Bud på ny struktur for dagen. 

D. 14. juni afholdes der sommerfest i Jyllinge FC. Dagen er et hel-dags arrangement. 
Tanken er at det skal være en hel dag, hvor der evt. vil være  
hjemme-stævner/hjemmekampe for en masse børnehold i løbet af dagen. Samtidig skal der 
være live-musik, aktiviteter, mulighed for at købe mad & drikke og så vil vi lave nogle 
kåringer på ungdomsholdene. VI håber at spillere, forældre, søskende og bedsteforældre vil 
komme op og fejre vores medlemmer og vores klub.  
Ovenstående er bud på indholdet af dagen. Mere info om detailplanlægningen kommer 
senere.  
 
Om aftenen vil der blive afholdt den traditionelle sommerfest for klubbens trænere, ledere, 
seniorspillere, sponsorer og Klub 100 medlemmer. Til denne del af festen annonceres der 
traditionen tro de priser som henvender sig til klubbens voksne medlemmer.  
 
MD og CJ bliver de primære tovholdere på hele arrangementet.  
 

15. Sponsor. MD 
Punktet udsættes til et senere møde 

 
16. E-mailadresser. MD 

- Punktet udsættes til næste møde 
 

17. Evt.  
- DBU Sjælland delegeretmøde. Lørdag d. 1. februar. Da der ikke var kampvalg ift. at 

bruge en lørdag til delegeretmøde med MD, så gav NK sig til sidst og meldte sig :-)  
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